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W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie Targowisk 
Miejskich – informuję, że sytuacja Samorządowego Zakładu Budżetowego 
„Targowiska Miejskie”, podobnie jak innych jednostek organizacyjnych Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski, jest na bieżąco monitorowana. Prezydent Miasta, 
Wiceprezydenci oraz Skarbnik Miasta mają kontakt z dyrektorami, kierownikami 
oraz pracownikami poszczególnych jednostek i są na bieżąco informowani o 
wszelkich zdarzeniach związanych z ich działalnością. Szczególnie skrupulatnie 
analizowana jest sytuacja finansowa, tak aby zapewnić płynną działalność oraz 
nie dopuścić do przeterminowania jakichkolwiek zobowiązań.  

Dzięki tym działaniom, na sesję Rady Miasta w dniu 29 lutego bieżącego 
roku skierowana została uchwała w sprawie dofinansowania Zakładu. Pozwoliło 
mu to zachować płynność finansową, mimo znaczącego wzrostu kosztów. 
Kolejna podwyżka płacy minimalnej (od początku lipca), wzrost cen energii 
elektrycznej i usług, przy jednoczesnym dalszym spadku dochodów, 
spowodowała że nie nastąpiła spodziewana poprawa. Aby zapewnić realizację 
ustawowych zadań gminy w zakresie prowadzenia miejskich targowisk, 
konieczne było kolejne wsparcie Zakładu, co odbyło się na Sesji Rady Miasta w 
dniu 28 sierpnia. 

Analizowane są różne warianty rozwiązania problemów finansowych 
Zakładu, ale sytuacja w zakresie handlu na targowiskach nie przedstawia się 
zbyt optymistycznie. Posiadamy bardzo dobrą infrastrukturę dla tego rodzaju 
działań, ale generuje ona znaczne koszty. Jeżeli koniunktura się nie poprawi i 
postępował będzie spadek zainteresowania kupujących i sprzedających, to nie 
da się wykluczyć, że konieczne będzie podjęcie bardziej radykalnych działań niż 
wsparcie finansowe.  

 
 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
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